
[Wpisz tekst] 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Odbytego w dniu 16 grudnia 2019 roku o godz. 14:30 

W Sali narad (pokój 107) 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności,  Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn. 

Tematyka posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Rozpatrywanie skarg i wniosków. 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Radny Mirosław Wójcik powitał wszystkich przybyłych i poprosił o przyjęcie 

protokołu z komisji z dnia 25 listopada  2019 roku, który został przyjęty jednogłośnie „za”. 

Ad.2 

1. Przewodniczący powitał dyrektor Miejskiego Zespołu Ekonomiczno- Adminiracyjnego Szkół 

Panią Barbarę Szalbot i poprosił o przedstawienie zaistniałej sytuacji. Pani Dyrektor 

poinformowała, że na spotkaniach omawiała zasady wynagradzania pracowników 

administracji i obsługi w kontekście wzrostu minimalnego wynagrodzenia od 1 stycznia 2020 

roku. Były to propozycje   wynagrodzeń a  stawki będą wprowadzone po otrzymaniu zgód od 

pracowników szkół.  Nie było to naruszenie dóbr osobistych. Po wysłuchaniu wyjaśnień Pani 

Dyrektor,  komisja uznała, że nie zaistniało nienależyte wykonywanie zadań przez dyrektora 

jednostki i uznała   skargę za bezzasadną.  

Głosowanie: 4”za”. 

2. W następnej kolejności komisja przystąpiła do udzielenia odpowiedzi na petycję z dnia  18 

listopada 2019 roku w sprawie zmiany przepisów prawa miejscowego (w zakresie 

dotyczącym punktu pierwszego). Komisja stwierdziła, że aktualnie obowiązujące w Wiśle 

strefy płatnego parkowania nie obejmują terenów miejskich parkingów usytuowanych 

bezpośrednio przy kościołach, a  przy wprowadzaniu ewentualnych korekt w zakresie 

poszerzania stref płatnego parkowania każdorazowo brane będą pod uwagę wszystkie 

okoliczności, w tym także będzie analizowana  petycja w tym zakresie.  

 

 Głosowanie: jednogłośnie „za”. 

Następnie komisja zaznajomiła się z petycją z dnia  z 6 grudnia 2019 roku w sprawie zmiany 

przepisów prawa miejscowego i sformułowała następującą odpowiedź:  W odpowiedzi na 

zagadnienia zawarte w petycji z dnia 6 grudnia 2019 r. złożonej w interesie publicznym w sprawie 

zmiany przepisów prawa miejscowego Rada Miasta Wisła na podstawie art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 

11 lipca 2014 r. o petycjach (t.j. Dz. U. z 2018 r., poz. 870) informuje: 

Ad.1) Na terenie Miasta Wisła znajdują się nieodpłatne miejsca parkingowe. Są one oznakowane 

zgodnie z zasadami określonymi w stosownych przepisach. 
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Ad.2) Zgodnie z Konstytucją RP władze publiczne w Rzeczypospolitej Polskiej zachowują bezstronność 

w sprawach przekonań religijnych. Dlatego też Rada Miasta Wisła nie będzie zajmowała stanowiska w 

tej sprawie. 

 

Glosowanie: jednogłośnie „za” 

 

W sprawach bieżących poruszano następujące kwestie: 

1.  Radny Mirosław Wójcik poruszył kwestię opłaty targowej, gdyż mieszkańcy handlujący na 

targowisku zgłaszali swoje niezadowolenie z wprowadzenia zmian w uchwale  o opłacie 

targowej- za tzw.  wystawki. 

2. Oświetlenie drogi na ulicy Jałowcowej- radny Szalbot poinformował, że na ulicy Jałowcowej  

jedna  lampa oświetla prywatną posesje, a drzewa urosły i zasłaniają  światło lampy na drogę.  

3. Radny Cieślar zawnioskował o zamontowanie lustra na zakręcie ulicy Cieślarów i Soszowskiej. 

 

Na tym  Przewodniczący Komisji Radny Mirosław Wójcik zakończył posiedzenie komisji. 

 

 

        Protokołowała                                                                                          Przewodniczący Komisji 

          Justyna Pilch                                                                                                    Mirosław Wójcik 

 

 

 

                                                          


